
2009Z17165
Vragen van de leden Wiegman-van
Meppelen Scheppink,
Voordewind en Anker (allen
ChristenUnie) aan de ministers van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
voor Jeugd en Gezin en van Justitie
over het bericht dat het aantal
opgenomen jongeren met een
cannabisverslaving is toegenomen.
(Ingezonden 24 september 2009)

1
Kent u het bericht dat het aantal
opgenomen jongeren met een
cannabisverslaving is toegenomen,
en dat er klinieken moeten worden
bijgebouwd?1

2
Deelt u de mening dat tot voor kort
de indruk werd gewekt dat cannabis
geen verslavende werking heeft?
Op welke wijze wilt u het beeld dat
cannabis niet schadelijk zou zijn
corrigeren?

3
Deelt u de mening dat in de
voorlichting volledig helder moet zijn
dat cannabis een verslavende
werking en desastreuze
gezondheidseffecten op korte en
lange termijn heeft?

4
Welke verklaring ziet u voor het
groeiend gebruik van cannabis onder
minderjarigen?

5
Is inzichtelijk te maken of er
overeenkomende groepskenmerken
zijn bij het groeiend aantal
verslaafden in verslavingsklinieken?
Zo ja, bent u van plan daar gericht
beleid op te voeren?

6
Richt het beleid om verkoop van
cannabis aan minderjarigen tegen te
gaan zich ook op doorverkoop in de
omgeving van coffeeshops?

7
Onderscheidt u bij het monitoren van
het aantal problematische
drugsverslaafden per 1.000 inwoners
ook het aantal jongeren met een
problematische cannabisverslaving?
Bent u bereid om de doelstelling te
hanteren om het aantal jongeren met
problematische drugsverslaving te
verminderen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Langkamp (SP), ingezonden
23 september 2009 (vraagnummer
2009Z17066)

1 NOS Journaal, 21 september 2009.
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